
  Iveta 
  Hejnová

Jednatelka realitní a školící 
agentury. Absolventka kar-
lovarské Střední průmyslové 
školy keramické. Členka hnutí 
ANO, 50let, Karlovy Vary.

Proč jdu do politiky?

„Abych hájila zájmy 
spoluobčanů. Politická atmos-
féra je kvůli rozkrádání, klien-
telismu, špatnému hospodaření 
a lžím neudržitelná.“

         Lenka 
         Dvořáková

Starostka obce Hazlov  
na Chebsku od srpna 2011. 
Bez politické příslušnosti, 
45 let, Hazlov.

Proč jdu do politiky?

„Nechci už nečinně přihlížet, 
jak špičky české politiky stále 
přehlížejí potřeby obyčejných 
občanů. Chci přinést změnu 
pro všechny.“

  Otta 
  Teuber

Starosta obce Nový Kostel  
na Chebsku. 
Bez politické příslušnosti, 
39 let, Nový Kostel. 

Proč jdu do politiky?

„V politice funguji už osmnáct 
let a myslím, že je zde stále 
hodně co měnit.“

  Čestmír 
  Bruštík

Majitel firmy Autosklo Bruštík  
v Karlových Varech - Boha- 
ticích. Člen hnutí ANO, 47 let, 
Karlovy Vary.

Proč jdu do politiky?

„Protože se mi naskytla šance 
něco změnit. Rád bych pro-
sazoval program hnutí ANO 
a nestyděl se za to, že jsem 
Čech.“

  Bc.
  Jan 
  Bárta

Projektový manažer  
a člen dozorční rady firmy  
ZPA Industry a.s., Nejdek.  
Člen hnutí ANO, 31 let,       
Nová Role.

Proč jdu do politiky?

„Do politiky jdu z důvodu velké 
nespokojenosti se současnou 
situací a vírou v to, že lze něco 
změnit. Věřím, že mám co 
nabídnout.“

KANDIDÁTI ZA KARLOVARSKÝ KRAJ

  Martin 
  Hurajčík

Vedoucí obchodního úseku 
PENAM Klimentov u Marián-
ských Lázní. Předseda MO 
ANO v Mariánských Lázních, 
36 let, Mariánské Lázně.

Proč jdu do politiky?

„Chci pomoci. Chci se prostě 
podílet na řešení problémů 
naší země, abychom se my 
a naše děti měli v budoucnu 
lépe.“


